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2022-12-15 

§ 1 
Genomgång av närvaro  
Ordförande Ewa Larsson (MP) förklarade sammanträdet öppnat. 
Nämnden ajournerade sig mellan klockan 18:06 och 18:17 för 
Öppet forum med allmänhetens frågestund. 
  
Närvaron redovisas på sida 1. 
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§ 2 
Val av justerare och meddelande om tid för 
protokolljustering  

Beslut  
1. Vice ordförande Johan Brege (M) utses att tillsammans med 

ordförande Ewa Larsson (MP) justera dagens protokoll 
2. Protokollet ska justeras den 20 december 2022. 
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer förslaget till dagordning med 

ändringen att § 26 behandlas efter § 1. 
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§ 4 
Anmälan av protokolljustering  
Anmäls att stadsdelsnämndens protokoll från den 24 
november 2022 justerades den 29 november 2022. 
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§ 5 
Information från stadsdelsförvaltningen  
Stadsdelsdirektör Karin Bülow informerar om två rån mot 
näringsidkare som skett under veckan i stadsdelsområdet. I det ena 
fallet har polisen anhållit en misstänkt rånare och i det andra fallet 
pågår förundersökningen. 
  
Hon informerade vidare om att programmet för jullovsaktiviteter är 
klart och har skickats till skolor samt publicerats på ung.stockholm 
och i förvaltningens sociala medier. Idrottsaktiviteter kommer att 
genomföras i Skarpnäckshallen. 
  
Statistiken för sommarens kolloverksamhet är klar. 674 unga 
ansökte om kolloplats och 557 stycken erbjöds sådan. 537 
ungdomar deltog i slutändan och det var något fler flickor än pojkar 
som deltog. Motsvarande siffror för år 2021 är att vi fick in 858 
ansökningar och 545 ungdomar deltog i kolloverksamheten. 
  
 

Sida 7 (37)



Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 11/2022 
 

2022-12-15 

§ 6 
Nämndens frågor till förvaltningen  
Ordförande Ewa Larsson (MP) undrar om de som identifierats vid 
rånen bor i stadsdelen. Stadsdelsdirektör Karin Bülow svarar att 
polisen fortfarande utreder saken. 
  
Ledamot Maria von Bredow (S) framför uppskattning om att 
informationen om jullovsaktiviteter syns överallt, på både sociala 
medier och fysiskt. 
  
Hon frågar även om rånet av sushirestaurangen kan hänga samman 
med två personrån som ägde rum runt samma tid i Bagarmossen. 
Stadsdelsdirektör Karin Bülow meddelar att polisens bedömning 
just nu är att det troligen finns något samband. 
  
Vidare berättar stadsdelsdirektör Karin Bülow att polisen kommer 
att ha fortsatta insatser vid Skarpnäcksfältet, det har fungerat hittills 
och planen är att fortsätta med både uniformerade och civilklädda 
poliser. Vice ordförande Johan Brege (M) frågar om polisens 
respektive ordningsvakters närvaro i stadsdelsområdet kommande 
år. Stadsdelsdirektör Karin Bülow berättar att polisen har kraftigt 
förhöjd närvaro sedan början av året och det kommer inte att 
minska. Ordningsvakterna kommer inte att öka sin patrullering. 
  
Ersättare Ann-Sofie Söderberg (M) frågar vilken tid rånet vid Coop 
i Hammarbyhöjden ägde rum. Stadsdelsdirektör Karin Bülow svarar 
att det var runt stängning. 
  
Ersättare Lukas Romson (S) ställer frågan varför färre personer har 
sökt kollo detta år. Stadsdelsdirektör Karin Bülow meddelar att den 
informationen är svår att få fram via statistik. 
  
Ledamot Tina Kratz (V) saknar protokollen från 
förvaltningsgruppen och pensionärsrådet. Förvaltningen undersöker 
vad som hänt med dessa och återkommer. 
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§ 7 
Idéburet offentligt partnerskap (IoP) mellan Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd och Miljöverkstan Flaten  
Förlängning av överenskommelse 
SKA 2020/383 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner förlängningen av 

överenskommelsen mellan stadsdelsnämnden och 
Miljöverkstan Flaten. 

2. Skarpnäcks stadsdelsnämnd ger stadsdelsdirektören i 
uppdrag att ingå överenskommelsen. 

3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Den ideella föreningen Miljöverkstan initierade 2017 en 
överenskommelse enligt modellen idéburet offentligt partnerskap 
(IOP) med stadsdelsnämnden avseende lokalerna vid Flaten. Syftet 
med avtalet var att Miljöverkstan skulle kunna fortsätta att bedriva 
sin verksamhet vid Flaten. Det är nu dags att för tredje gången 
komma överens om en förlängning av överenskommelsen för 2023-
2024. Miljöverkstan får då möjlighet att fortsätta och utveckla sin 
verksamhet vid Flaten och förbinder sig att ta hand om lokalerna 
samt ansvara för att hålla dem i ett gott skick. Stadsdelsnämndens 
insats är att stå för hyreskostnader. Förvaltningen anser att det är 
värdefullt att Miljöverkstans verksamhet vid Flaten kan fortsätta 
och utvecklas och att en överenskommelse enligt IOP bidrar till en 
positiv utveckling av Flaten. 
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2020/383-7 Idéburet offentligt partnerskap mellan 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd och Miljöverkstan Flaten, 
Godkänd - R 1 

 SKA 2020/383-6 ldéburet offentligt partnerskap avtal 2023-
2024 
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§ 8 
Idéburet offentligt partnerskap mellan Skarpnäcks 
stadsdelsnämnd och Flatens bastuförening (IOP-avtal).  
SKA 2022/398 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner överenskommelsen 

mellan stadsdelsnämnden och Flatens bastuförening. 
2. Skarpnäcks stadsdelsnämnd ger stadsdelsdirektören i 

uppdrag att ingå överenskommelsen. 
3. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Under många år har förvaltningen tagit emot önskemål från boende 
i stadsdelsområdet om en bastu vid Flaten. I samband med att ett 
medborgarförslag om bastu vid Flaten behandlades i 
stadsdelsnämnden 2018-05-15 fick stadsdelsförvaltningen i uppdrag 
att undersöka möjligheten för en bastu vid badplatsen. 
  
2020 eldhärjades en av omklädningsbyggnaderna och 
byggnadsresterna revs under våren 2021. Vid planeringen av 
återuppbyggnaden har stadsdelsförvaltningen i dialog med 
fastighetskontoret som äger byggnaderna kommit överens om att en 
bastu ska inrymmas i den nya omklädningsbyggnaden som byggs 
på samma plats som den tidigare. Stadsdelsförvaltningen har fått i 
uppdrag av stadsdelsnämnden att sluta ett avtal i form av ldéburet 
offentligt partnerskap (IOP) med en bastuförening som vill bedriva 
bastuverksamhet för medlemmar och allmänhet.  
  
Förvaltningen har under året träffat Flatens bastuförening vid ett 
flertal tillfällen och haft möten där drift av bastu och avtal har 
diskuterats. En bastu vid Flaten bidrar till ambitionen om att Flatens 
naturreservat ska bli ett attraktivt besöksmål året runt. 
Förvaltningen har för avsikt att följa upp avtalet löpande där inte 
minst frågan om att öppettiderna för allmänheten succesivt ska öka 
bevakas. Detta då just allmänhetens tillgång till bastun är en 
förutsättning för att IOP-avtal ska ingås.  
   
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/398-2 Idéburet offentligt partnerskap (IoP) 
mellan Skarpnäcks stadsdelsnämnd och Flatens 
bastuförening, Godkänd - R 1 

 SKA 2022/398-1 ldéburet offentligt partnerskap (IOP) 
mellan Skarpnäcks stadsdelsnämnd och Flatens 
bastuförening 
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§ 9 
Val av Skarpnäcks stadsdelsnämnds pensionärsråd 2023  
SKA 2022/460 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd utser nedanstående personer till 

ledamöter i Skarpnäcks stadsdelsnämnds pensionärsråd för 
år 2023. 

 
Till ordinarie ledamöter: 
 
Elisabeth Larsson, (PRO) 
Leif Johansson (PRO) 
Inger Blomqvist (PRO) 
Sussie Hellsten (PRO) 
Clarence Kopparberg (SPF) 
 
Till ersättare: 
 
Eva Söderlund, (PRO) *nyval 
Lennart Nordh (PRO) 
Liisa Hyvönen (PRO) 
Leena Machakaire (SPF) 
Liisa Korkeakoski (SPF) 
 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt beslut i kommunfullmäktige (2004:12), ska det finnas ett 
pensionärsråd knutet till stadsdelsnämnden. Rådet ska fungera som 
ett rådgivande organ i allmänna frågor som berör äldres 
levnadsförhållanden genom överläggningar, samråd och ömsesidig 
information mellan företrädare för pensionärsorganisationer, nämnd 
och förvaltning.  
  
Pensionärsrådet ska, då det är fulltaligt, bestå av fem ledamöter och 
fem ersättare och utses av stadsdelsnämnden. Ledamöter och 
ersättare i rådet nomineras av pensionärsorganisationerna 
proportionellt till organisationernas medlemsantal i 
stadsdelsnämndens geografiska område. Ledamöterna ska vara 
bosatta inom stadsdelsnämndens område. Rådet utses för ett år och 
väljer självt ordförande och vice ordförande. 
  
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/460-6 (Godkänd - R 1) Val av Skarpnäcks 
stadsdelsnämnds pensionärsråd 2023 
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§ 10 
Skarpnäcks stadsdelsnämnds sammanträdestider för år 
2023  
SKA 2022/423 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden godkänner i huvudsak förvaltningens 

förslag till beslut. 
2. Stadsdelsnämnden flyttar föreslaget nämndsammanträde den 

2 februari till den 26 januari och föreslaget nämnd-
sammanträde den 13 december till den 14 december. 

3. Stadsdelsnämnden beslutar att nämndsammanträdet den 14 
december hålls i Kulturhuset i Skarpnäck. 

  
Stadsdelsnämndens fastställer följande sammanträdesdatum: 
Måndag 2 januari, Nippon* 
Torsdag 26 januari, Kulturhuset** 
Torsdag 23 februari, Kulturhuset 
Torsdag 30 mars, Kulturhuset 
Torsdag 27 april, Kulturhuset 
Torsdag 25 maj, Kulturhuset 
Torsdag 15 juni, Kulturhuset 
Torsdag 31 augusti, Kulturhuset 
Onsdag 27 september, Bagarmossens folkets hus*** 
Torsdag 26 oktober, Kulturhuset 
Onsdag 22 november, Bagarmossens folkets hus 
Torsdag 14 december, Kulturhuset 
  
* Björkhagsplan 6, plan 3, Björkhagen 
** Skarpnäcks allé 25, Skarpnäck 
*** Lillåvägen 44, Bagarmossen 
  
  
 

Sammanfattning av ärendet  
Skarpnäcks stadsdelsförvaltning har föreslagit ett antal 
sammanträdesdatum för Skarpnäcks stadsdelsnämnd för år 2023. 
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. Vice ordförande Johan Brege (M) yrkar bifall till 
Moderaternas, Liberalernas och Centerpartiets förslag till beslut. 
Sergej Salnikov (SD) ansluter till Moderaternas, Liberalernas och 
Centerpartiets gemensamma förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns två förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag samt Moderaternas, 
Liberalernas och Centerpartiets gemensamma förslag till beslut. 
Ordförande ställer förslagen mot varandra och finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt Moderaternas, Liberalernas och 
Centerpartiets förslag till beslut. 
  
 
Handlingar i ärendet 

 1014838 (Godkänd - R 1) Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
sammanträdestider för år 2023 
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§ 11 
Beslut och anmälan om nedskrivning och avskrivning av 
osäker fordran 2022  
SKA 2022/477 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att fordringar enligt 

bilagd lista nedskrivs. 
2. Stadsdelsnämnden godkänner anmälan av nedskrivna och 

avskrivna fordringar enligt sammanställning och lägger den 
till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Kommunfullmäktige beslutade 2005 att alla osäkra fordringar ska 
nedskrivas senast efter ett år. En nedskrivning innebär att beloppet 
tas bort i den ekonomiska bokföringen men att personen ifråga 
fortfarande har en skuld till staden och att den bevakas hos stadens 
anlitade inkassobolag, Sergel kredittjänster AB. Avskrivning görs 
för fordringar där dödsbo saknar medel helt eller delvist. Både 
nedskrivning och avskrivning av fordran utförs enligt regelverket 
för ekonomisk förvaltning 3 kap 2 §, Fakturering, krav och inkasso. 
  
Ekonomichef i förvaltningen har enligt stadsdelsnämndens 
delegering rätt att besluta om nedskrivning och avskrivning upp till 
50 000 kr per kund och tillfälle. När fordringar per kund och tillfälle 
överstiger 50 000 kr beslutas nedskrivning och avskrivning av 
nämnd. 
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/477-1 (Godkänd - R 1) Nedskrivning och 
avskrivning av osäker fordran 2022 

 SKA 2022/477-2 Bilaga 1 Nedskrivningar beslutad av 
tjänsteman 

 SKA 2022/477-3 Bilaga 2 Avskrivningar beslut av nämnd 
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§ 12 
Skyltar i parker  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/389 
 

Beslut  
1. Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget 

godkänns. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren önskar att stadsdelsförvaltningen, utifrån den 
frukt- och bärkarta som tagits fram, sätter upp skyltar vid träden och 
buskarna där det framgår när det går att plocka ätliga frukter/bär. 
Exempelvis kan det sitta en skylt som säger ”svarta vinbär” vid 
svartvinbärsbusken. Detta eftersom det kan vara svårt för de som 
vistas i parkerna att se skillnad på ätliga och oätliga bär. 
  
Den frukt- och bärkarta som tagits fram har varit väldigt uppskattad 
vilket förvaltningen tycker är positivt. Att sätta upp skyltar i cirka 
30 parker anser stadsdelsförvaltningen dock inte är möjligt. Staden 
har som mål att minimera antalet skyltar i parker och vara restriktiv 
med att sätta upp nya skyltar. Förvaltningen ser dock att det finns en 
möjlighet att vid kommande parkupprustningar uppdatera de 
parkskyltar som finns på plats med information om de fruktträd 
och/eller bärbuskar som finns i parken. 
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/389-3 Skyltar i parker, Godkänd - R 2 
 1011996 Medborgarförslag skyltar i parker 
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§ 13 
Mindre skejtpark  
Svar på medborgarförslag 
SKA 2022/390 
 

Beslut  
1. Förvaltningens förslag till svar på medborgarförslaget 

godkänns. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förslagsställaren önskar att staden anlägger en mindre skejtpark då 
en sådan saknas i området. Förslagsställaren som tidigare blivit 
hänvisad till skejtparken i Skarpnäck anser att den är sliten och inte 
lämplig för barn i 10-årsåldern. .  
  
Idag finns det möjlighet att åka skateboard eller kickbike på flera 
ställen inom stadsdelsområdet. I Skarpaby lekpark finns en 
skateramp, på Nytorps gärde finns en skatebowl och i Skarpnäck 
finns skateparken belägen i Skärgårdsskogen. Den sistnämnda är ett 
resultat av ett medborgarförslag. Det stämmer att det ska byggas i 
området inom ramen för detaljplan Skärgårdsskogen men det finns 
idag inga uppgifter om att skateparken kommer rivas. Detaljplanen 
går på samråd under början på nästa år och inom ramen för den ska 
förutom bostadsbyggande även den befintliga parken utvecklas. 
  
Anläggningar för skate/kickbike är dyra att bygga varför de ofta 
ingår i större exploateringsprojekt. En försvårande faktor är att de 
inte kan placeras bostadsnära då verksamheten genererar ljud som 
kan uppfattas som störande framförallt om de nyttjas sent på kvällen 
eller natten. Stadsdelsförvaltningen har i dagsläget inga planer på en 
skate/kickbikeanläggning i stadsdelsområdet utan hänvisar till 
de anläggningar som nämns ovan som är mycket populära och 
användbara för alla åldrar och på alla nivåer. 
  
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
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Handlingar i ärendet 
 SKA 2022/390-2 (Godkänd - R 1) Mindre skejtpark 
 1012195 Medborgarförslag mindre skejtpark 
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§ 14 
Ej verkställda beslut 2022  
SKA 2022/186 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd godkänner redovisningen av ej 

verkställda beslut enligt SoL och LSS för tredje kvartalet 
2022 och lägger den till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Enligt socialtjänstlagen, SoL, och lagen om stöd och service till 
vissa funktionshindrade, LSS, ska kommuner varje kvartal redovisa 
till Inspektionen för vård och omsorg, IVO, beslut om bistånd eller 
insats som inte har kunnat verkställas inom tre månader. 
  
Stadsdelsförvaltningen redovisar sammanlagt 20 ej verkställda 
beslut enligt SoL och LSS under tredje kvartalet 2022. Av dessa har 
två verkställts under perioden, fyra har avslutats utan verkställan 
och 14 är fortsatt ej verkställda. Inget av de ej verkställda besluten 
som rapporteras har en koppling till coronapandemin. 
  
Vuxenenheten rapporterar elva beslut. Åtta av dessa beslut avser 
beslut enligt LSS: fyra rapporter gäller insatsen bostad, två gäller 
daglig verksamhet, ett avser kontaktperson och ett avser 
ledsagarservice. Inget av besluten har verkställts under perioden. 
Tre av vuxenenheten ej verkställda beslut avser beslut enligt SoL: 
en rapport gäller insatsen bostad, en gäller hemtjänst och en avser 
avlösning i hemmet.  Inget av besluten har verkställts under 
perioden. 
  
Familjeenheten rapporterar sex ej verkställda beslut enligt SoL. 
Familjeenheten rapporterar inga ej verkställda beslut enligt LSS.  
 
Relationsvåldsteamet inom mottagningsenheten rapporterar inga ej 
verkställda beslut under tredje kvartalet 2022. 
  
Beställarenheten för äldre rapporterar tre ej verkställda beslut, inget 
av dessa har koppling till pandemin. Samtliga tre beslut är fortsatt ej 
verkställda. 
  
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
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Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/186-6 (Godkänd - R 1) Ej verkställda beslut, 
kvartal 3 2022 
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§ 15 
Detaljplan för Riksskattmästaren 18 m.fl  
Svar på remiss, S-Dp 2022-00234, från 
stadsbyggnadsnämnden 
SKA 2022/472 
 

Beslut  
1. Förvaltningens tjänsteutlåtande överlämnas till 

stadsbyggnadsnämnden som svar på remissen. 
2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Ett förslag till detaljplan för Riksskattmästaren 18 och 52 har sänts 
till Skarpnäcks stadsdelsnämnd för yttrande. Förslaget medför en 
utökad byggrätt i form av gaveltillbyggnader för fastigheterna 
Riksskattmästaren 18 respektive 52. De nya tillbyggnaderna ska 
utformas omsorgsfullt med hög arkitektonisk kvalitet i såväl 
gestaltningen som helhet och i detaljernas utförande. Hänsyn ska tas 
till befintliga värden och karaktärsdrag hos omgivande bebyggelse. 
Sammantaget bedöms de planerade gavelradhusens tillbyggnader 
inte medföra väsentlig påverkan på miljö, kulturarv eller 
människors hälsa. Förvaltningen instämmer i att det är viktigt att 
tillbyggnaderna anpassas till befintliga byggnaders karaktär vad det 
gäller gestaltning, så att den nya bebyggelsen bidrar till upplevelsen 
av radhusområdet som en helhet. Förvaltningen har ingen erinran 
mot förslaget. 

Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/472-8 Detaljplan Riksskattmästaren, Godkänd - R 
1  

 SKA 2022/472-1 Planärende på samråd Riksskattmästaren 
18 m.fl.  

 SKA 2022/472-2 Planärende på samråd Riksskattmästaren 
18 m.fl.  

 SKA 2022/472-3 Planärende på samråd Riksskattmästaren 
18 m.fl.  
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§ 16 
Kontorsyttrande över utredning om bevarande och 
gallring av information i löne- och personaladministrativ 
verksamhet i Stockholms stad  
SKA 2022/449 
 

Beslut  
1. Förvaltningens kontorsyttrande läggs till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Stadsarkivet har gjort en informationsvärdering och utredning om 
bevarande och gallring av information som förekommer i löne- och 
personaladministrativ verksamhet i Stockholms stad, med målet att 
ersätta det nu gällande stadsgemensamma gallringsbeslutet SSA 
2011:09. Stockholms stadsarkiv har med anledning av detta skickat 
kontorsremiss till samtliga förvaltningar, bolag och stiftelser samt 
övriga verksamheter för vilka Stockholms stadsarkiv är 
arkivmyndighet. 
 
Utredningen föreslår att merparten av handlingarna som idag ingår i 
nuvarande gallringsbeslut flyttas över till det nya beslutet med 
bibehållen gallringsfrist. Vissa handlingar inom löne- och 
personalområdet som idag gallras med stöd av det 
stadsgemensamma gallringsbeslutet SSA 2016:01 föreslås gallras 
genom tillämpning av det nya beslutet. I utredningen redovisas även 
nytillkomna handlingar och uppgifter som ingår i 
verksamhetsområdet löne- och personaladministration idag, men 
som inte omfattas av nuvarande gallringsbeslut SSA 2011:09. 
 
Utredningen föreslår även att beslutade frister för handlingar och 
uppgifter rörande ungdomar som söker till stadens feriejobb som 
idag regleras i de myndighetsspecifika gallringsbesluten för 
Arbetsmarknadsnämnden ersätts med de frister som föreslås i den 
här utredningen. Utredningen föreslår även att gallring av 
ansökningshandlingar till stadens feriejobb hädanefter regleras av 
det nya kommande stadsgemensamma beslutet för löne- och 
personalområdet och tas bort ur Arbetsmarknadsnämndens 
myndighetsspecifika beslut. 
 
Utredningen föreslår att det nya beslutet ska gälla retroaktivt. 
 
Förvaltningen ställer sig positiv till utredningens förslag om 
gallringsfrister och menar att förslaget bidrar till en tydlighet i 
arbetet. Det är också positivt att hanteringen av handlingstyper som 
tidigare inte fanns med nu inkluderas, exempelvis handlingar inom 
rekrytering och tillsättning, samt att handlingar avseende 
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feriepraktik inkluderas i gallringsbeslut för stadsdelarna och därmed 
tydliggörs. Förvaltningen har inget övrigt att erinra mot utredningen 
och dess förslag. 
  
Förslag till beslut 
Ordförande Ewa Larsson (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 
  
  
Beslutsgång 
Ordförande Ewa Larsson (MP) konstaterar att det finns ett förslag 
till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande finner att 
stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/449-3 (Godkänd - R 1) Utredning om bevarande 
och gallring av information i löne- och personaladministrativ 
verksamhet i Stockholms stad 

 SKA 2022/449-1 Kontorsremiss, Utredning om bevarande 
och gallring av information i löne- och personaladministrativ 
verksamhet i Stockholms stad 

 SKA 2022/449-2 Kontorsremiss, Utredning om bevarande 
och gallring av information i löne- och personaladministrativ 
verksamhet i Stockholms stad 
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§ 17 
Remiss av Förslag till upphävande av Socialstyrelsens 
föreskrifter (SOSFS 2009:6) om bedömning om en hälso- 
och sjukvårdsåtgärd kan utföras som egenvård  
Kontorsutlåtande 
SKA 2022/448 
 

Beslut  
1. Förvaltningens kontorsyttrande läggs till handlingarna. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Socialstyrelsen föreslår att Socialstyrelsens föreskrifter (SOSFS 
2009:6) om bedömningen av om en hälso-och sjukvårdsåtgärd kan 
utföras som egenvård ska upphävas. Detta mot bakgrund av att en 
ny lag, Lagen om egenvård, träder i kraft 2023-01-01. 
 
Socialstyrelsen har gjort en omfattande konsekvensanalys och 
framhåller i analysen det omfattande regelverk gällande 
dokumentation och samverkan som redan finns. Socialstyrelsen 
föreslår vidare att mer kunskap om gällande regelverk som är 
relevanta för området egenvård tas fram då det finns ett stort behov 
av vägledning för dem som ska göra bedömningen om egenvård. 
 
Men anledning av kort svarstid besvaras remissen med ett 
kontorsutlåtande av Skarpnäcks stadsdelsnämnd. 
 
Stadsdelen ställer sig positiv till Socialstyrelsens bedömning om att 
upphäva föreskriften utan att ersätta med annan föreskrift, samt att 
utveckla ett kunskapsstöd för tillämningen av Lagen om egenvård. 
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§ 18 
Månadsrapport  
SKA 2022/20 
 

Beslut  
1. Månadsrapporten för perioden januari - november 2022 

läggs till handlingarna. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Förvaltningen prognosticerar ett överskott om 10,7 mnkr innan 
resultatdispositioner och ett överskott om 13,0 mnkr efter 
resultatdispositioner. 
 
Handlingar i ärendet 

 1015301 (Godkänd - R 1) Månadsrapport nov 22 
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§ 19 
Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
remisser m.m. enligt lista  
SKA 2022/17 
 

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att vidta de 

åtgärder som kan föranledas av de inkomna skrivelserna, 
remisserna m.m. 

 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2022/17-21 SDN 2022-12-15 § 19 
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§ 20 
Inkomna medborgarförslag enligt lista  

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar inkomna medborgarförslag med 
följande diarienummer till förvaltningen för handläggning: 
  
SKA 2022/475 
SKA 2022/476 
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§ 21 
Skrivelser från nämndens råd enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger pensionärsrådets protokoll från 

2022-12-08 till handlingarna. 
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§ 22 
Anmälan av protokoll och minnesanteckningar enligt 
lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger förvaltningsgruppens protokoll 

från 2022-12-08 till handlingarna. 
 

Sida 31 (37)



Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 11/2022 
 

2022-12-15 

§ 23 
Inkomna skrivelser från nämndens ledamöter  

Beslut  
1. En skrivelse från Johan Brege m.fl. (M) angående 

återbetalning av föreningsbidrag samt en skrivelse från Ewa 
Larsson (MP), Tina Kratz m.fl. (V) och Monica Lövström 
m.fl. (S) till Trafiknämnden angående placering av ny 
reklampelare i Bagarmossens centrum lämnas över till 
förvaltningen för beredning.  Johan Brege m.fl. (M), André 
Nilsson (L) och Henrietta Ludwig (C) ansluter 
sig till Miljöpartiets, Vänsterpartiets och 
Socialdemokraternas gemensamma skrivelse. 
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§ 24 
Anmälan av delegationsbeslut avseende allmänna 
ärenden enligt lista  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden lägger anmälan av delegationsbeslut med 

följande diarienummer till handlingarna: 
  
SKA 2022/22 
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§ 25 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 26 
Borttagen på grund av sekretess  
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§ 27 
Borttagen på grund av sekretess  
SKA 2022/467 
 
 
Handlingar i ärendet 

 991994 (Godkänd - R 1) lex Sarah-utredning, dnr SKA 
2022/467 
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§ 28 
Borttagen på grund av sekretess  
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